
Komise Zdravého města a místní Agendy 21  

Zápis z jednání ze dne 15. ledna 2020 

Termín jednání: 15. 1. 2020 ve 14:00 hodin  

Místo: Terezián – zasedací místnost  

Prezence: konstatováno, že je přítomna nadpoloviční většina členů, komise je 
usnášeníschopná  

Přítomni: Andrea Sasková, Kateřina Třešňáková, Karolína Vejmělková, Mirka 
Tlučhořová, Ivana Mottlová 

Omluveni: Jitka Výborná 

Neomluveni: Veronika Danielová, Renáta Jedličková 

Hosté: Denisa Wacková, Martin Kalina, Miloslav Pelc 

Zapsala: Andrea Sasková 

Kontrolovala: Kateřina Třešňáková 

1. Průběh PaRo (participativní rozpočet) 

Koordinátorka informovala o tom, že budou realizovány 4 projekty: malovaná hřiště, 
venkovní gril, osvětlení kašny a psí park. Komplikovaná situace je s projektem 
“knihobudky”, původní nápad využití nefunkčních telefonních budek nelze realizovat kvůli 
komplikovaným podmínkám telefonní společnosti jako majitele objektů. Paní Mottlová 
navrhla realizovat “knihobudku” na zastávkách MHD. Všechny projekty jsou nyní u 
úředníků příslušných odborů a hledají se firmy na jejich realizaci.  

Dále probíhala debata o podchycení studentských nápadů pro příští ročník: pan 
místostarosta Pelc navrhl podchycení učitelů v rámci Občanské nauky, komise ZM hodlá 



během tohoto roku uspořádat studentské fórum. Na příští komisi ZM bude vytvořen 
harmonogram projektu participativního rozpočtu pro příští rok a plán aktivit pro vyvolání 
zájmu občanů o účast (podání projektu). 

2. možnosti financování aktivit ZM 

Úkol: Koordinátorka zjistí do příště konkrétní možnosti financování aktivit Zdravého 
města: např. uspořádání Dnů zdraví apod. 

3. Skutečně zdravá škola 

5. února se uskuteční úvodní informační seminář zástupců Skutečně zdravé školy pro 
ředitelky MŠ a ZŠ, vedoucí školních jídelen a zájemce z řad rodičů. Cílem je navázat 
spolupráci s touto organizací a zlepšit stravování dětí ve školských zařízeních. Úkol: 
Andrea Sasková napíše článek do městského zpravodaje a požádá paní Javorskou z 
odboru školství o předání informace o konání akce ředitelkám MŠ a ZŠ na pravidelné 
poradě. 

4. Koncepce rodinné politiky 

Koordinátorka předala prozatímní materiál (osnovu) koncepce rodinné politiky, na které 
bude dále pracovat. V rámci toho se sejde s paní Tlučhořovou a materiál budou 
konkretizovat. Paní Tlučhořová informovala, že koncepce by měla být hotová do konce 
ledna, případně nejpozději do poloviny února. Paní Wacková se dále zúčastní 13. 
setkání regionální platformy pro rodinnou politiku Karlovarského kraje a zjistí podrobnosti 
celkové připravované koncepce Karlovarského kraje. Pan starosta informoval o tom, že 
kraj plánuje vytvořit kromě celkové koncepce rodinné politiky i koncepci sociální a 
koncepci školství. Úkol: Denisa Wacková nadále pokračuje v tvorbě koncepce rodinné 
politiky města Mariánské Lázně. 

Komise ukončena v 15:30. Termín další komise určen na 11.2. od 14:00. 

Zapsala: Andrea Sasková 

Zkontrolovala: Kateřina Třešňáková 


